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Čeká nás rozsvícení vánočního stromu
UZAVÍRKA Velínské ulice!
Upozorňujeme řidiče, že v neděli 28. listopadu
bude z důvodu konání vánočních trhů uzavřena
ulice Velínská. Zároveň bude v tento den zákaz
parkování na parkoviš� před farou. Věříme, že
omezení, která zajis� klidný průběh a bezpeč-
nost akce, budou dodržena a nebudeme mu-
set nerespektování řešit s policií. Dopravní
omezení bude včas označeno dopravními znač-
kami.

Renovace laviček na
autobusových zastávkách
Z autobusových zastávek postupně mizí
nevzhledné lavičky s opěradly sloužící jako
plakátovací plocha. Spojení lavičky a plakátovací
plochy se neosvědčilo. Postupem času se
zdráhal na plakáty a lepidlem znečištěný
mobiliář kdokoliv sednout a lavičky přestaly
plnit svou primární funkci.

Lavičky byly proto vyčištěny, zrenovovány, nově
natřeny a na jejich opěradlo byl nalepen znak
městské části s upozorněním na zákaz
vylepování plakátů. Všechny lav ičky na
autobusových zastávkách budou jednotné
a doufejme, že zůstanou i čisté a neponičené.
Proza�m byly takto vyměněny lavičky na auto-
busových zastávkách v ulici Mladoboleslavská
a jejím blízkém okolí. Postupně budou obnoveny
všechny lavičky autobusových zastávek, a pokud
někde doposud lavička chyběla (např. na
autobusové zastávce v Rosické ulici), budou
doplněny i tam.

Ač se to nezdá, adventní doba je za dveřmi – čas
zklidnění a předvánočního očekávání. První
adventní neděle je již tradičně spojena
s rozsvícením vánočního stromu na Vinořském
náměstí. Ta letošní připadá na neděli
28. listopadu. Srdečně zveme v tento den
všechny vinořské občany na přátelské setkání
v naší městské čás�. Využíváme krásné kulisy
našeho náměs� a vše ladíme do staročeské
podoby. Především dě� se mohou těšit na
kolotoč řezbáře Matěje, na tvořivé dílničky,
které budou probíhat ve vyhřátém zázemí
farních prostor v tzv. Betlémě, provoněném
pečením perníčků. Venku pod přístřeškem
budou připraveny ukázky vánočních zvyků
a tradic. Nebude chybět divadélko pro dě�:
pohádku Jak pejsek s kočičkou chystali Vánoce
zahrají členky spolku Kultura Vinoř, a to hned
dvakrát. Malí návštěvníci si tak mohou zvolit čas,
který jim lépe vyhovuje, aby s�hli navš�vit
dílničky, kolotoč i pohádku.
Svařené víno a dětský punč bude nabízet
vinořská vinotéka na více místech. Věříme, že
�m předejdeme tvoření dlouhých front. Nebude
chybět ani pivo a grilované maso či klobásy,
staročeské trdlo a pražené oříšky. Novinkou
v letošní nabídce bude stánek s rybí polévkou.

Svým blízkým a přátelům budete moci udělat
radost zakoupením jmelí, protože prý jen to
darované má přinést štěs�, lásku, odvahu
a zároveň ochranu před nemocemi po celý rok.
V nabídce bude i chvojí a vánoční stromečky.
Vánoční atmosféru doladí zvuk kovadliny kováře
Ondry, který ve Vinoři nebude poprvé. Celým
odpolednem vás provede moderátorka Lucie
Buršová.
Malé pódiu, které postavíme před farou,
průběžně zaplní vystoupení žáků z místní
základní školy i ze Základní umělecké školy
Folklorika. K samotnému rozsvícení vánočního
stromu se rozezní hlas Nely Sakové, tu znají žáci
našeho centra z výuky hry na klavír a na kytaru.
K této slavnostní událos� vás přijdou pozdravit
i zástupci Vinoře. V kostele Povýšení svatého
Kříže slavnos� podvečer zakončí první adventní
koncert. Na celou akci bude dohlížet samotný
posel nebeský.
Velmi si vážíme spolupráce s vinořskou farnos�,
s Centrem Mariapoli a se spolkem Kultura Vinoř,
které se na celé akci významně podílejí. Moc si
přejeme, aby nás nic neomezilo a mohli jsme se
ve zdraví setkat.

Markéta Kilingerová, ředitelka KC Vincent

Výbor sociální a zdravotní MČ Praha Vinoř
zve vinořské seniory na

ADVENTNÍ A VÁNOČNÍ
PROHLÍDKU ZÁMKU LOUČEŇ

aneb
Příběh vánočního stromečku

Ve slavnostně nazdobených komnatách na vás
čeká 20 vánočních stromků s jejich příběhy.
Nepůjde jen o stromečky, ale seznámíme vás
i s historií rodiny Thurn-Taxis. Letošní hlavní

téma vánočních prohlídek na zámku Loučeň je:
Co dali Thurn-Taxisové světu.

Kdy a jak?
Pondělí 13. 12. 2021 zájezdovým autobusem.
Nástupní/výstupní místo – parkoviště napro�

hřbitovu.

Co náš čeká?
9:30 odjezd z Vinoře, 10:30–11:30 kostýmovaná

prohlídka, 12:00 oběd v restauraci
U Otomanských, 13:30 odjezd z Loučeně,

14:30 přibližný čas návratu

Kolik to stojí?
200 Kč, je to zvýhodněná cena

pro vinořské seniory

Jak se přihlásit?
Na tel. čísle 739 042 617 máte možnost si své
místo na zájezdu rezervovat, pro závazné

přihlášení je nutné zapla�t a odevzdat přihlášku
nejpozději do 12. 11. 2021.

Z ÚŘADU

Co se děje na Golfu?
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Z ÚŘADU

Kolik to bude stát?
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Z ÚŘADU

Suterén Normy
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LAMPIOŇÁK (LETOS) JINAK

6. 11. 2021
od 17 do 19 hod.

- str. 4 -

Renovovaná lavička

15:00 Zahájení, recitace Petronila Ševčíková
15:30 Divadelní pohádka na venkovním pódiu
16:10 Hudební vystoupení 6.B
16:20 Kroužek flétny aneb Vánoční pískání
16:30 Vánoční pásmo dětí ze ZUŠ Folkorika
17:00 Rozsvícení vánočního stromu s hudebním doprovodem Nely Saskové
17:30 Divadelní pohádka v prostorách sýpky
18:30 První adventní koncert ZUŠ Folklorika

15:00–20:00 stánkový prodej, tradice, dílničky, hudební vystoupení
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INFORMACEZÚŘADU

ZPRÁVYZ RADY

Dne 22. 9. 2021
Rada městské čás� Praha-Vinoř souhlasí, aby
ZUŠ Folklorika působila v MČ Praha-Vinoř.

Rada městské části Praha-Vinoř schvaluje
umístění Alza boxu v ulici Bukovinská (podél zdi
prostoru dvora úřadu) za měsíční nájemné ve
výši 2 000 Kč.

Dne 29. 9. 2021
Radaměstské čás� Praha schvaluje nabídku paní
Lenky Nagyové pronajmout nebytový prostor
v objektu Mladoboleslavská 8, Praha 9-Vinoř za

účelem prodeje látek, galanterie, kojeneckého
zboží a provozování ši�.

Dne 6. 10. 2021
Rada městské čás� Praha-Vinoř schvaluje komisi
pro výběr dodavatele akce „Zemní práce,
příprava tělesa a konstrukční vrstvy chodníku
Vinoř-Ctěnice“ a doporučení výběrové komise
na realizátora výstavby akce firmu MV BAU
s.r.o., IČ: 02376351 s cenovou nabídkou ve výši
981 633 Kč, dále Rada městské čás� Praha-Vinoř
schvaluje firmu MV BAU, s.r.o., IČ: 02376351 na
realizaci výstavby akce „Bourací a stavební práce
na Zdravotním středisku“ s cenovou nabídkou ve
výši 980 746, 19 Kč.

Projednáno v radě MČ,
výpisky z usnesení

Dne 13. 10. 2021
Rada městské čás� Praha-Vinoř souhlasí, aby
zveřejňování informací o kulturních a jiných
nekomerčních akcích zajišťovala p. o. Vincent
dle svého uvážení. Jedná se zejména o zveřej-
nění na webové či facebookové stránky MČ.

Rada městské čás� Praha-Vinoř schvaluje dotaci
z rozpočtuMČna rok 2021proV. D. ve výši 8 000 Kč
na akci Halloween ve Vinoři, konanou dne
23. 10. 2021.

ZPRÁVYZE
ZASTUPITELSTVA
Projednáno v zastupitelstvu
městské čás� dne 23. 9. 2021,
výpisky z usnesení

Zastupitelstvo městské části Praha-Vinoř
souhlasí s návrhem na převod pozemků do
vlastnictví MČ Praha-Vinoř (svěřené do správy) –
p. č.1577/85 o výměře 1 412 m2

a p. č.1577/169 o výměře 69 m2

a dále souhlasí, aby poplatky
spojené s administra�vními ná-
klady na převod pozemků uhra-
dila MČ Praha-Vinoř.

Oprava komunikace Klenovská
Vážení občané Vinoře,
řada z vás si mohla všimnout nápisu na silnici
v ulici Klenovské. Nápis zní „Prosíme, opravte ty
díry!“
Díry v komunikaci byly opravené hned
následující den po umístění vzkazu. To byla
samozřejmě velká náhoda, neboť kolega již
několik týdnů zajišťoval firmu, která nedostatky
opraví.
Jedná se pouze o nejnutnější údržbu. Na opravu
včetně frézování vozovky nemáme v současné
době v rozpočtu finanční prostředky. Navíc se
neustále snažíme donu�t TSK, aby výše zmíněné
opravila jako vlastník pozemku na vlastní
náklady.

Bc. Monika Nová, DiS.
tajemnice úřadu

Vysazování zeleně na hřbitově
Žádáme nájemce hrobových míst, aby
nevysazovali v prostorách hřbitova žádné
stromy, keře a další zeleň vyššího vzrůstu.
V současné době jsou v tomto prostoru takto
vysazené túje a keře, které nadzvedávají
hrobová zařízení a ničí jej. Městská část teďmusí
na náklady obce tyto nechat odborně odstranit.
Upozornění na zákaz vysazování stromů a keřů
v prostorách hřbitova je zakotveno kromě jiného
ve Hřbitovním řádu, se kterým byl každý
nájemce při podpisu smlouvy seznámen.
Hřbitovní řád taktéž najdete na vývěsní tabuli
u vchodu do hřbitova nebo na www.praha-
vinor.cz.

Bc. Monika Nová, DiS.
tajemnice úřaduCelek a detail z ulice Klenovské

Sekání vysoké trávy na okraji golfového hřiště

SBĚRNÝ DVŮR
Bohdanečská, Jilemnická
za j i š ťu j í P ra žské s lu žby, a . s .
telefon: +420 731 626 416

Otevírací doba zimní čas:
Po–Pá 8:30–17:00
So 8:30–15:00

Otevírací doba letní čas:
Po–Pá 8:30–18:00
So 8:30–15:00

Vegetační úpravy komunikace
Mladoboleslavská a parku
V Podskalí
S nadcházejícím podzimem se nám rozbíhají
výsadby a na začátek listopadu jsou
naplánovány hned dva záměry.

Na vybraných místech podél komunikace
Mladoboleslavská budou založeny nové
trvalkové záhony. Několik menších travnatých
ploch zejména u autobusových zastávek se
přemění v tzv. suché štěrkové záhony. Travní drn
bude z travnatých ostrůvků odstraněn
a zbývající zemina bude připravena k výsadbě
trvalek a jarních cibulovin. Druhová skladba
trvalek byla přizpůsobena stanovištním
podmínkám. Půjde o nenáročné druhy
nevyžadující intenzivní péči a pravidelnou
zálivku. Dvě větší plochy (před Normou a před
benzinovou pumpou) budou osázeny nejen
trvalkami a cibulovinami, ale též malokorunnými
stromy. Před benzinovou pumpu bude vysazeno
sedm kusů červenolistých třešní Prunus

cerasifera ´Nigra´ a do zeleného pásu před
Normu bude vysazeno pět kusů muchovníků
Amelanchier arborea ´Robin Hill´.

V parku V Podskalí dojde k vytvoření několika
trvalkových záhonů s cibulovinami respek-
tujících dané stanovištní podmínky. Realizovány
budou nejen suché trvalkové záhony na
slunných stanoviš�ch (u laviček v centrální
čás�), ale též ve s�nných a vlhkých par�ích
podél potoka. Půjde o přírodě blízké druhy
schopné se samostatně rozmnožovat a roz-
růstat.
Podél Vinořského potoka bude vysazen pás
15 kusů velkých keřů – lísek obecných Corylus
avellana tak, aby v budoucnu odclonila rodinné
domy od dětského hřiště.

Ing. Jana Vaculová, referent veřejné zeleně

INTERNET
Kolik to bude stát?
V posledních týdnech se na mě obrá�lo několik
lidí s otázkou, jak to vypadá s internetem po
op�ce a zda opravdu bude přípojka stát po slevě
10 000 Kč. Vydal jsem se proto za zástupci
Scankomu a zjišťoval, jak se věci mají. O víkendu
16.–17. 10. se konečně podařilo překopat
Mladoboleslavskou a položit zbytek chrániček
od Ctěnic až do zdravotního střediska, kde má
Scancom umístěny servery. Chtějí připojit první
zákazníky ještě před koncem tohoto roku. Tak na
to jsem zvědav, mělo by se jednat o ulice kolmé
na Bohdanečskou, kde již proběhly výkopové
práce.

Co se ceny přípojky týká, bylo mi sděleno, že
10 000 Kč je ta nejkomplikovanější varianta. To
znamená kus chodníku, pak pod podezdívkou
plotu, po zahradě, do domu nějakou utěsněnou
průchodkou a část rozvodu po domě, zakončená
převodníkem op�ka-metalika a výstupem RJ-45,
co si už každý zapojí do vlastního wifi access
pointu (jestliže si ho nenechá dodat i s přípoj-
kou). Pokud si někdo výkop po zahradě udělá
svépomocí, bude to mít levnější, pokud má
někdo obvodovou zeď domu na hranici

s chodníkem, bude to zase levnější… takže těch
10 000 Kč údajně pla�, ale u většiny přípojek by
to mohlo být méně. V neposlední řadě jsem na
Scancom naléhal, aby třeba starým lidem dali
ještě další slevu, a bylo mi přislíbeno, že při
návrhu ceníku to ještě zohlední.

Ing. Michal Biskup, starosta

Co se děje
na Golfu?
Ve čtvrtek 14. 10. proběhlo jednání soudu, které
řeší bankrot golfu, potažmo Golf Vinoř, a.s.
Přihlášeny byly pohledávky v řádu stovek
milionů Kč, byl odvolán proza�mní správce,
zvolen nový správce konkurzní podstaty, byl
zvolen nový věřitelský výbor a vše pomalu
směřuje k prodeji podniku jako celku. Většina
věřitelů bohužel nebude uspokojena, takže
nedobrovolně zasponzorovali výstavbu golfo-
vého hřiště. Co je pro Vinoř zcela klíčové?
Uskutečnila se změna vedení, kde již nefiguruje
ani JUDr. Miloš Drbal, ani prokuristka
Mgr. Monika Bažantová. Loučíme se �m
s terénním Range Roverem a slovníkem obecné
češ�ny až argotu.

S novým vedení i s potenciálním novým maji-
telem se vedení MČ již sešlo, sdělilo více jak
deset podmínek, které je nutné splnit, pokud by
zde měl golf a MČ nadále koexistovat, a čekáme
na další vývoj. Za�m to vypadá lépe něž za
minulého vedení, na většině konfliktních téma-
tech existuje alespoň snaha hledat řešení, někde
již bylo i nalezeno.

Jasnou ukázkou je podoba golfového hřiště
u ulice Mladoboleslavská, kde MČ dostala
svolení k posekání pásu 2 metry vysokých
bodláků a náletových dřevin, pozůstatek
hospodaření bývalého vedení. Nyní již příjezd
od Kbel nepřipomíná sibiřskou lesostep, ale
něco co lze snad označit za udržovanou krajinu
na hranici hlavního města.

Ing. Michal Biskup, starosta

Obnova stromořadí podél
cyklostezky
v ul. Mladoboleslavská
Nově vybudovanou cyklostezku podél
(v současně době již zbourané) zámecké zdi
lemuje porost 32 stromů. O jejich neuspo-
kojivém stavu se vědělo již dříve, ale do této
doby ve větší míře nikoho neohrožovaly.
Vybudováním cyklostezky v jejich bezprostře-
dním okolí však naléhavost řešit jejich zdravotní
stav a provozní bezpečnost vzrostla.
Městská část zadala vypracovaní základního
dendrologického průzkumu dřevin. Podle něj se
jedná o dřeviny vyrostlé ze spontánního náletu
(z velké čás� se však jedná spíše o sekundární
obrost v minulos� odstraněných náletů
vyrůstajících zpoza ohradní zdi). Až na výjimky
jsou dřeviny deformované hustým zápojem,
přeš�hlené, jejich kmeny jsou často výrazně
nakloněné a vzájemně se proplétají. Dřeviny
mají navíc jednostranný kořenový systém
omezený bývalou podezdívkou ohradní zdi.

Často jde o vícekmenné dřeviny s defekty ve
větvení, které hrozí rozlomením.
Obavy ze špatného stavu dřevin se bohužel
potvrdily a naprostá většina stromů bude muset
být odstraněna. Zachovány zůstanou pouze
3 perspek�vní dřeviny (dva vzrostlé jasany
a jeden javor mléč) a budou odborně ošetřeny
zkušenými arboristy.
Jako kompenzace za odstraněné dřeviny bude
na stejném místě vysazena alej 12 kusů lip
srdčitých Til ia cordata ´Greenspire´ ve
vzdálenos� cca 2 m od nové cyklostezky. Mladé
lípy budou vysazeny ještě letos na podzim.
Děkujeme za pochopení tohoto razantního
zásahu. Zajištění bezpečnos� cyklistů na nové
cyklostezce se stalo prioritou a snad nám radost
z nově založené aleje brzy nahradí ztrátu zelené
hradby, na kterou jsme byli všichni zvyklí.

Ing. Jana Vaculová, referent veřejné zeleně

Dokončené zasíťování ulice
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Dvojité „čočky“ ve Chvojenecké ulici

Rybníky
Ve středu 13. 10. přestavil prof. Kalous svoji
studii na téma vinořské rybníky. Půl roku
odebíral vzorky vody, dělal chemické rozbory,
zkoumal plankton, ryby, technický stav rybníků,
velikost obsádek, co vytéká z ČOV Kbely, měřil
teplotu, kyslík a mnoho dalších věcí. Výsledek
práce prof. Kalouse si vyslechli někteří radní,
zástupci výboru ZMČ a zástupci rybářů.

Za sebe musím říct, že mnoho odborných
zjištění mě překvapilo a zazněla i některá
doporučení, která by mohla vést k lepší kondici
rybníků, kvality vody, zdraví ryb a celého
vodního ekosystému. Nyní jsme si dali měsíc na
vzájemnou diskusi mezi MČ a rybáři a pokusíme
se za podpory prof. Kalouse nalézt body, které
bychom rádi společnými silami realizovali.
Pokud taková dohoda vznikne, představíme
koncem listopadu široké veřejnos� studie i plány
na zlepšení situace.

Osobně se na to velmi těším.

Ing. Michal Biskup, starosta

Zeleň, nezeleň
Před hřbitovem na Mladoboleslavské se táhne
od zastávky MHD až ke kruhovému objezdu
dopravní s�n, lidově označovaný jako zebra. Na
toto dopravní značení by neměla auta vjíždět,
natož na něm parkovat. V tomto případě ještě
řidiči rozjezdili travnatý pás a vytlačili do něho až
35 cm hluboké rigoly. MČ se snažila místo
dosypat zeminou a vrá�t ho do původního
stavu, nesčetně řidičům domlouvali pracovníci
úřadu i já osobně, aby tam neparkovali, když na
druhé straně ulice je mnoho parkovacích míst.
Vše marné.

Nyní, s rekonstrukcí suterénu Normy, se uvolnilo
několik betonových svodidel, která jsme na
inkriminovanou plochu přemís�li, aby se ochrá-
nil zelený pás. Není to kdovíjaká nádhera, ale je
to asi jediné řešení, které řidiči pochopí. I když
po zkušenostech s kruhovým objezdem, který je
minimálně jednou měsíčně pobouraný, si
vlastně ani �m betonem tak jistý nejsem. Finální
řešení okružní křižovatky počítá i s přeměnou
tohoto místa, rozšířením zeleného pásu na úkor
zbytečně širokého asfaltu a oddělení standard-
ním silničním obrubníkem.

Jak to bylo s „čočkami“
Na jaře jsme vás informovali o nových pře-
chodech v ulicích Bohdanečská a Mladobo-
leslavská, se kterými souviselo i osazení zpo-
malovacích polštářů (tzv. „čoček“). V posledních
týdnech jste si možná všimli, že místy došlo ke
snížení jejich počtu. Co k tomu vedlo a jak to
všechno bylo?

Městská část požádala projektanta o návrh pře-
chodů a projednání s dotčenými orgány státní
správy, zejména pak s oddělením dopravy MČ
Praha 19 a odborem služby dopravní policie hl.
m. Prahy. Zásadní podmínkou policie, bez které
by k realizaci nedošlo, byl právě návrh zpoma-
lovacích polštářů nejen v ulicích u přechodů, ale
také sjednocení opatření v celé ulici Bohda-
nečské, neboť většina ulic je v režimu obytné
zóny. Otázka tedy nezněla, jestli chceme nebo
nechceme čočky, ale: „Chcete přechody? Musí
být i čočky“.

Stavební úpravy
suterénu Normy

Možná jste si někteří všimli, že v suterénu
Normy začaly probíhat stavební práce.
Částečnou modernizací budova prošla už
v loňském roce. Začalo se v horním patře
rozšířením prodejny a přesunem vstupu
směrem k parkoviš� a nyní stavební práce
pokročily do suterénu. Majitel objektu se se
zástupci MČ dohodl na tom, že dosud
nevyužívaný suterén objektu zmodernizuje pro
potřeby Vinoře a jejích obyvatel. Jedná se o cca
400 m2 nebytových ploch.

Nejdůležitějším prostorem je víceúčelový sál
(cca 182 m2 ), který může být využíván např. pro
různé kulturní akce – divadlo, výstavy, besídky
školy, dále pro akce městské čás�, jako jsou
zasedání zastupitelstva, besedy s občany, vítání
občánků a pořádání voleb a další akce (předná-
šky, akce spolků, oslavy, vinořské bazárky apod.).

Velmi důležitou součás� projektu je prostor
k pronájmu, umístěný v jižním rohu budovy,
navazující na rampu a travnatý svah ke
zdravotnímu středisku. Záměrem MČ je
pronajmout tento prostor zájemci, který by zde
provozoval kavárnu nebo bistro. Restaurací je ve
Vinoři několik, ale podobný prostor tu chybí
a v sousedství nového velkého sálu by mohl
krásně fungovat a tvořit zázemí výše popsaných
akcí. Je potřeba také zmínit, že velkou výhodou
tohoto místa jsou venkovní plochy (terasa na
rampě a venkovní terasa za trafačkou), které
jsou vizuálně a částěčně i hlukově oddělené od
provozu na Mladoboleslavské. Už brzy bude
vypsáno výběrové řízení na nájemce a cílem je,
aby ke zprovoznění sálu i kavárny došlo pokud
ne zároveň, tak alespoň s co nejmenším
časovým odstupem. Celková velikost prostoru
k pronájmu se zázemím je 97 m2 .

V návaznos� na plánované schodiště u parko-
viště Normy je umístěn boční vstup do objektu,

ze kterého může být přístupný jak samotný
velký sál (především pro imobilní občany – od
terasy kavárny bude přístup bezbariérový), tak
nejmenší z modernizovaných prostor. Pracovně
je nazýván „klubovna“ a budeme pro něj hledat
nejlepší náplň, např. právě jako klubovna spolků
nebo provozovna služeb, salonek kavárny
apod.

Stavební práce uvnitř objektu by měly skončit
v lednu roku 2022. Následně by měla navázat
úprava okolních ploch – venkovní terasy,
parkovací stání, ces�čky a chodníky, opláštění
trafostanice, schůdky na parkoviště u Normy
a výsadba zeleně. V první polovině příš�ho roku
by prostor měl začít fungovat. „Zbytková“ plocha
okolo rampy v ulici U Bakaláře dostane nový

vzhled i život. Doufáme, že se stane dalším
pěkným koutem Vinoře a ztratí svoji nálepku
problémového místa.

Ing. arch. Jana Zacharová, výbor pro
územní rozvoj a životní prostředí

Z jejich instalace vzešla obrovská vlna nevole,
s�žnos�, mezi �m sem tam pochvala za nové
(a hojně využívané!) přechody. Svolali jsme tedy
místní šetření jak s policií, tak s oddělením
dopravy ve Kbelích a postupně prošli všechny
ulice. Zástupce policie naprosto jasně
deklaroval, že v obytné zóně jsou důležitější
chodci než auta. Nakonec se nám podařilo
dohodnout na kompromisu. V méně za�žených
ulicích, většinou těch jednosměrných, se snížil
počet čoček na jednu řadu namísto dvou,
v některých ale dvě řady zůstanou i nadále
(Bukovinská a Chvojenecká). Považujeme to za
zázrak, jsou místa, kde jsou standardem řady
tři...

Do budoucna bude policie při dalších změnách
v dopravě podobná opatření vyžadovat vždy
a nám nezbývá nic jiného než to respektovat.

Ing. Lenka Hluší, Ph.D., výbor pro dopravu
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ZÁKLADNÍ
ŠKOLA

Pozvánka na seminář
První dáma první republiky
paní Hana Benešová
Dne 18. 11. 2021 v 19 hod. (asi na 90 minut).
Seminář je určený širokému publiku a nená-
ročnou formou přibližuje jak osobní život paní
Hany, tak její vliv na prezidenta Beneše
a potažmo i nepřímý vliv na některé politické
události v tomto období našich dějin, kdy se
formovala novodobá demokracie. Je také
obohacen úryvky z osobní korespondence,
nahrávkou rozhlasového projevu Hany Benešové
a krátkým videem z letního sídla manželů
Benešových. Seminář povede paní Jitka
Kováříková. Účast prosíme potvrďte na
emailu: vincent@praha-vinor.cz.

LAMPIOŇÁK (letos) jinak! Proč?
Už loni jsme měli v plánu vyzkoušet jinou
koncepci této oblíbené podzimní akce, ale
bohužel kvůli pandemii covidu to nešlo. Ta
zásadní letošní změna je v tom, že NENÍ

START a není ani CÍL (z důvodu možné vysoké
koncentrace lidí). Start a cíl jsou proto vaše
domovy. V kruhu rodiny nebo kamarádů
(platí i pro dospělé!) si můžete tedy obejít
(podle předem nachystané mapky) pouze ten
typ postav, které budete chtít vidět. Druhou
změnou je právě mapka (papírová i elektro-
nická). Třetí změnou je spolupráce s Přezle-
ticemi. Několik spíše pohádkových postav
můžete v tom samém čase (17–19 h) potkat
i tam.

Otevřeli jsme pro vás
novou tělocvičnu
pod zdravotním střediskem
S velkou radostí můžeme oznámit, že byla
donončena přestavba nové tělocvičny.
Během víkendu jsme přestěhovali cvičební
pomůcky a zrcadla a nechali jsme položit
novou podlahu – žíněnky TATAMI. Podlaha je
teplá a měkká. Cvičení bude komfortnější
a bezpečnější, především pro ty nejmenší.
Nejvíc si vážíme většího prostoru a nářaďo-
vny, které jsme získali díky stavebním úpra-
vám. Zbývá dovybavit šatny a tak nějak celý
prostor zabydlet tou správnou energií. Velmi
děkujeme panu starostovi za podporu
a přejeme všem sportovcům, ať se v nových
prostorách dobře cítí.

VINCENT
KOMUNITNÍ CENTRUM

MÍSTNÍ
KNIHOVNA
Novinky

Stalker, Lars Kepler
Červenka, J� Nesbo
Zlatá klec, Camila Läckberg
Čtvero ročních období, Anthony Doerr
Někdo v cizím domě, Shari Lapena

Nové knihy pro děti

Kopyto, Mňouk a mimozemšťané, Miroslav Švandrlík
Kopyto, Mňouk a černá magie, Miroslav Švandrlík
Kopyto, Mňouk a akta X, Miroslav Švandrlík
KLUB ZÁHAD – Loď duchů, Thomas Brezina
Anička u moře, Ivana Peroutková
Jak chovat dinosaury, Robert Mash
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KONTAKT: Jana Česáková Hyklová
Opočínská 364, Praha-Vinoř, mobil: +420 730 932 177,
e-mail: knihovna@praha-vinor.cz

OTEVÍRACÍ DOBA KNIHOVNY:
ÚTERÝ: 9:00–13:30 a 14:30–19:00
ČTVRTEK: 9:00 –13:30 a 14:30–19:00

KONTAKT:
Alfred Teller, ředitel MŠ a ZŠ
zsvinor@volny.cz
Jana Kovářová, zástupkyně ředitele pro MŠ
kovarova@zsvinor.cz

Ceny inzerce: formát 60 x 40 mm (150 Kč), formát 60 x 90 mm (300 Kč), formát 128 x 90 mm (500 Kč), podklady můžete zasílat na e-mail: noviny@praha-vinor.cz, nejpozději však do 15. dne měsíce pro měsíc následující.
Řádková inzerce: 10 Kč za řádek. Jeden řádek je cca 50 znaků včetněmezer, písmo Calibri vel. 9 bodů (jako text v novi-nách). Barva černá.

inzerce

Přijede k nám planetárium
V listopadu budeme mít ve škole mobilní
planetárium, jedná se o vzdělávací program
rozšiřující výuku přírodopisu, vlas�vědy, země-
pisu, chemie, fyziky a předmětů věnujících se
ochraně životního prostředí. Žáci shlédnou
jedinečné záběry a animace NASA a ESA.
Program bude probíhat vždy pouze pro jednu
třídu.

V tomtoměsíci čeká naše žáky 6.–9. ročníku také
školní kolo matema�cké soutěže Pythagoriada

V rámci rekonstrukce školní jídelny nás čeká
stravování ve třídách – žádáme rodiče o maxi-
mální součinnost a trpělivost. Budeme jíst
z plastových krabiček a plastovými příbory
teplou stravu uvařenou v naší školní vývařovně.
Pokud půjde vše podle plánu, vše nastane od
20. 11. roku 2021. Rodiče budou ještě včas
podrobně informováni.

Ve čtvrtek 18. 11. proběhnou třídní schůzky,
doufáme, že v prezenční formě!

Projekce v nafukovacím polosférickém „stanu“


